

LIGUE DE HOCKEY DE LA CÔTE NORD CONSEIL D'ADMINISTRATION PROCÈS-VERBAL : 2018-10-11		NORTH SHORE HOCKEY LEAGUE BOARD OF DIRECTORS MINUTES : 2018-10-11
--	---	--

PRÉSENT (E) / PRESENT :

CONSEIL EXÉCUTIF / EXECUTIVE COUNCIL		
Julie Ouellette	Président / President	Fin du terme/End of term 2019
Richard Thibeault	Vice-Président / Vice-President	Fin du terme/End of term 2020
Fane Dezan	Secrétaire-Tresorier / Secretary-treasurer	Fin du terme/End of term 2019
CONSEIL D'ADMINISTRATION / BOARD OF DIRECTORS		
Lee Benoit	Directeur / Director	Baie-Des-Chaleurs
Carlo Gionet	Directeur / Director	Baie-Des-Chaleurs
Marie-Josée Godin	Directeur / Director	Bathurst
Denis Boudreau	Directeur / Director	Bathurst
Francine Albert	Directeur / Director	Péninsule Acadienne
Jamie Gallant	Directeur / Director	Restigouche Nord
Natasha Landry	Directeur / Director	Restigouche Nord
Monica Lloyd	Directeur / Director	Miramichi
Michael Berube	Directeur / Director	Miramichi
Bryan Cornish	Directeur de District / District Director	CHMNB / NBMHC – District 8
Charles Albert	Directeur de District / District Director	CHMNB / NBMHC – District 9
Luc Foulem	Directeur de District / District Director	CHMNB / NBMHC – District 10

OBSERVATEUR / OBSERVER:

Daniel Roussel	Statisticien-Programmeur / Statistician-Scheduler	Péninsule Acadienne
Patrice Godin	Treorier / Treasurer	

ABSENT (E) / ABSENT :

<p>La réunion du Conseil d'administration de la Ligue de hockey mineur de la Côte Nord a eu lieu le 11 octobre à 18 h 35, au Centre KC Irving.</p>	<p>The meeting of the North Shore Minor Hockey League's Board of Directors was held on October 11, 2018 at 6:35 p.m., at KC Irving Civic Centre.</p>
<p>1. MOT DE BIENVENUE DU PRÉSIDENT D'ASSEMBLÉE</p> <p>Le Président, Julie Ouellette, a appelé la réunion à l'ordre à 18h35 et a souhaité la bienvenue à tous.</p> <p>2. APPROBATION DE L'ORDRE DU JOUR</p> <p>Le Président, Julie Ouellette, présenta l'Ordre du jour préparé pour la réunion. Demande d'ajouter 7.3 Chiffres par clubs communautaires et 7.4 Repêchage en double aveugle.</p>	<p>1. OPENING REMARKS BY CHAIRPERSON</p> <p>The President, Julie Ouellette, called the meeting to order at 6:35 p.m. and welcomed everyone.</p> <p>2. APPROVAL OF AGENDA</p> <p>The President, Julie Ouellette, presented the Agenda for the meeting. Requests to add 7.3 Numbers by Associations and 7.4 Double Blind Draft Process.</p>

PROPOSITION

PROPOSÉ PAR Natasha Landry (RNMHA) **APPUYÉ PAR** Richard Thibeault (VP) **QUE** l'ordre du jour soit accepté tel que présenté **avec additions**

PROPOSITION ACCEPTÉE À L'UNANIMITÉ

3. ADOPTION DU PROCÈS-VERBAL

Le secrétaire-trésorier, Fane Dezan, soumet le procès-verbal de la réunion du 22 janvier 2018.

PROPOSITION

PROPOSÉ PAR Fane Dezan (Secrétaire-Trésorier) **APPUYÉ PAR** Richard Thibeault (VP) **QUE** procès-verbal soit accepté tel que présenté.

PROPOSITION ACCEPTÉE À L'UNANIMITÉ

4. AFFAIRES DÉCOULANT DU PROCÈS-VERBAL

Rien à discuter.

5. CORRESPONDANCE

La demande a été lue par Fane Dezan (secrétaire) au sujet d'une demande spéciale de Miramichi Minor Hockey.

Qu'il soit résolu que l'autorisation accordée aux trois joueurs de Miramichi de jouer à Renous pour la saison de hockey 2018-2019 à partir de et toute post-saison soit un hommage à l'ancien joueur.

PROPOSITION

PROPOSÉ PAR Michael Berube (MMHA) **APPUYÉ PAR** Lee Benoit (BDC) **QUE** Trois joueurs de Miramichi joueront à Renous pour la saison de hockey 2018-2019 à partir de et tous les matchs d'après-saison seront un hommage à l'ancien joueur.

PROPOSITION ACCEPTÉE À L'UNANIMITÉ

6. RAPPORT DE L'EXÉCUTIF**6.1 Rapport du Président**

Julie Ouellette a brièvement parlé de l'obligation de respecter la constitution pour la saison. En outre, elle a souligné la nécessité d'envoyer des feuilles de match à la ligue afin de mettre à jour le site Web.

6.2 Vice-Président

Richard Thibeault a parlé des changements et de la vision découlant de l'AGA 2018 de HNB.

MOTION

MOVED BY Natasha Landry (RNMHA) and **SECONDED BY** Richard Thibeault (VP) **THAT** the agenda be accepted as presented with additions.

MOTION UNANIMOUSLY CARRIED

3. APPROVAL OF MINUTES

The Secretary-Treasurer, Fane Dezan, submits the Minutes for the meeting of January 22, 2018.

MOTION

MOVED BY Fane Dezan (Secretary) and **SECONDED BY** Richard Thibeault (VP) **THAT** the minutes be accepted as presented.

MOTION UNANIMOUSLY CARRIED

4. BUSINESS ARISING FROM THE MINUTES

Nothing to discuss.

5. CORRESPONDENCE

Request was read by Fane Dezan (Secretary) regarding special request from Miramichi Minor Hockey.

Be It Resolved That permission granted for the three Miramichi players to play in Renous for the 2018-2019 hockey season from and all post-season is tribute to former player.

MOTION

MOVED BY Michael Berube (MMHA) and **SECONDED BY** Lee Benoit (BDC) **THAT** three Miramichi players to play in Renous for the 2018-2019 hockey season from and all post-season is tribute to former player.

MOTION UNANIMOUSLY CARRIED

6. EXECUTIVES' REPORTS**6.1 President's Report**

Julie Ouellette spoke shortly on the requirement to follow the constitution for the season. Additionally, she highlighted the requirement that game sheets be sent in to the league in order to update the website.

6.2. Vice-President Report

Richard Thibeault spoke on changes and vision coming from the HNB's 2018 AGM.

6.3 Rapport du Secrétaire-Trésorier Rapport financier

Patrice Godin, a envoyé par courrier électronique et a examiné les états financiers.

6.1. RAPPORT DU STATISTICIEN/PROGRAMMATEUR

PROPOSITION

PROPOSÉ PAR Richard Thibeault (VP) **APPUYÉ PAR** Francine Albert (AHMPA) **QUE** Daniel Roussel reste statisticien et programmeur de la ligue pour 2018-2019.

PROPOSITION ACCEPTÉE À L'UNANIMITÉ

Daniel informe le comité que le site Web a été / sera mis à jour le lundi soir.

Daniel demande que les heures de glace lui soient transmises avant le 15 octobre. Cette saison comprend 15 fins de semaine. Les équipes sont encouragées à s'inscrire à 4 tournois.

Daniel enverra un courrier électronique de suivi avec cette information et d'autres.

7. AFFAIRES NOUVELLES

7.1 Site Web

Une table ronde sur la possibilité de modifier les sites Web pour qu'elle soit plus conviviale. La possibilité d'applications mobiles a également été discutée.

7.2 Atom B

Une conversation rapide sur un niveau 3 dans la ligue Atom. **Tabled** pour discussion future.

7.3 Chiffres par clubs communautaires

RNMHA	Atom	55 joueu-re/-ses	1 Comp, 2 Rec
	Peewee	38 joueu-re/-ses	1 Comp, 1 Rec
	Bantam	38 joueu-re/-ses	2 Comp, 1 Rec
	Midget	32 joueu-re/-ses	1 Comp, 1 Rec
Pour Info	Novice	54 joueu-re/-ses	

BMHA	Atom	41 joueu-re/-ses	1 Comp, 2 Rec (Comp w/ BDC)
	Peewee	26 joueu-re/-ses	1 Comp, 1 Rec (Comp w/ BDC)
	Bantam	20 joueu-re/-ses	1 Comp, 1 Rec (Comp w/ BDC)
	Midget	14 joueu-re/-ses	1 Comp, 1 Rec (Comp w/ BDC) (Rec w/ BDC)
Pour Info	Novice	25	

6.3. Secretary-Treasurer's Report Financial Report

Patrice Godin, Patrice sent out by email and reviewed financial statements.

6.4. STATISTICIAN/SCHEDULER'S REPORT

MOTION

MOVED BY Richard Thibeault (VP) and **SECONDED BY** Francine Albert (AHMPA) **THAT** Daniel Roussel continue as league statistician & scheduler for 2018-2019.

MOTION UNANIMOUSLY CARRIED

Daniel informed the committee that the website was/will be updated on Monday nights.

Daniel asked that ice time availabilities be forwarded to him by October 15. This season consists of 15 weekends. Teams are encouraged to register for 4 tournaments.

Daniel will send a follow up email with this and other information.

7. NEW BUSINESS

7.1. Website

A round table discussion regarding possibility of changing websites to be more user friendly. The possibility of mobil apps were also discussed.

7.2. Atom B

A quick conversation regarding a 3 level in Atom league. Tabled for future discussion.

7.3. Number by Community Clubs

RNMHA	Atom	55 Players	1 Comp, 2 Rec
	Peewee	38 Players	1 Comp, 1 Rec
	Bantam	38 Players	2 Comp, 1 Rec
	Midget	32 Players	1 Comp, 1 Rec
For Info	Novice	54 Players	

BMHA	Atom	41 Players	1 Comp, 2 Rec (Comp w/ BDC)
	Peewee	26 Players	1 Comp, 1 Rec (Comp w/ BDC)
	Bantam	20 Players	1 Comp, 1 Rec (Comp w/ BDC)
	Midget	14 Players	1 Comp, 1 Rec (Comp w/ BDC) (Rec w/ BDC)
For Info	Novice	25	

PANE	Atom		1 Comp	PANE	Atom		1 Comp
	Peewee		1 Comp		Peewee		1 Comp
	Bantam		1 Comp		Bantam		1 Comp
	Midget		1 Rec		Midget		1 Rec
PASO	Atom		1 Comp	PASO	Atom		1 Comp
	Peewee		1 Comp		Peewee		1 Comp
	Bantam		1 Comp, 3 Rec		Bantam		1 Comp, 3 Rec
	Midget		2 Rec		Midget		2 Rec
<p>7.4 Repêchage en double aveugle</p> <p>8. DATE DE LA PROCHAINE RÉUNION : 4 DECEMBRE, 2018</p> <p>9. AJOURNEMENT</p> <p>Ayant épuisé les items à l'ordre du jour, la réunion fut ajournée au 19h35.</p>				<p>7.4. Double Blind Draft</p> <p>8. DATE OF NEXT MEETING: DECEMBER 4, 2018</p> <p>9. ADJOURNMENT</p> <p>Having exhausted the items on the agenda, the meeting was adjourned at 7:35pm.</p>			

Secretary/Treasurer

Fane P. Dezan

Secrétaire/Trésorier